
A Bajai Városvédő és –szépítő Egyesület Valamennyi Tagjának

Kedves Tagtársam!

 Korábbi elhatározásunk megvalósulását jelenti ez a levél. Ígértük, hogy
évente  3  alkalommal  tájékoztatjuk  Önöket  közös  életünk  eseményeiről.
Előzmény a február 27-i közgyűlésre készített beszámoló. A mostani levél
a március 1-től június 3o-ig tartó időszakról szól.

1. Az Egyesület vezetéséről

A februárban megválasztott új elnökség (Cseh Béla, Lencsés Péter, Pethő
Attila)  és  az  állandó  meghívottak  (Bátori  Magdolna,  Lehoczki  Imre)
rendszeresen,  minden  hónap  első  keddjén  tanácskozott  a  Belvárosi
Közösségi  Házban előre kiküldött  napirend és havi  program alapján.  Az
üléseket több alkalommal megelőzték egyéni konzultációk a jó döntések
meghozatala érdekében. Az üléstervek és a havi programok honlapunkon
megtalálhatók. 

A vezetőség az elnökséghez hasonló módon dolgozik. Tagjai a különböző,
működő csoportok, területek vezetői:

    Babity János               a felsővárosi városrész szervezője

    Babity Jánosné           összekötő a városi diákönkormányzattal

    Bátori Magdolna        „Szemétfogócska” (2. évfolyam) ötletgazda és
vezető

    Börzsönyi József          kerékpáros közlekedés

    Burszki Darinka           „Virágos óvodák, virágos iskolák” (2. évfolyam)
szakmai vezető

    Kenyeres Edina            személyi ügyek

    Kovács Zita                   művészetek

    Lehoczki Imre               épített környezet

    Lencsés Péter               informatikai csoport vezetője

    Müller István                a fogyatékkel élőket segítők csoportjának
vezetője

    Pethő Attila                   az iskolai összekötők csoportjának vezetője



 

2.  A  csoportokról,  a  területeken  folyó  munkáról az  alábbiakban
szólunk:

a.  A  „Virágos óvodák, virágos iskolák” csoport  2.  alkalommal  hívta
versenyre az intézményeket,  módosított  versenykiírással.  Az érdeklődés
nőtt,  a  kiírók  nem  változtak.  Az  idei  első  értékelés  rendkívül  jó
tapasztalatokkal zárult.

b. Szintén 2. alkalommal indult a nagysikerű „Szemétfogócska”. Az idei
programokon  kétszer  is  megdőlt  a  résztvevők  tavalyi  csúcsa  (50-nél
többen  gyűjtötték  a  szemetet).  Új  akciójuk  a  dunai  zátonyok
megtisztítására,  megmentésére kiírt  program. A közös munkavégzéshez
szükséges,  a  szervezők  által  összeállított   megállapodások  aláírására
júliusban kerül sor. Az együtt dolgozó szervezetek száma itt is 3.

c.  Az  informatikai  csoport változatlanul  rendszeresen  dolgozik.
Közösségi  életünk  szervezésében  jelenlétük  állandó,  honlapunk
megújításán jelenleg is dolgoznak, s szinte heti rendszerességgel jelennek
meg  tudósításaik  a  facebookon,  amelyekben  az  egyesület  életével
foglalkoznak. A csoportban új tagként új lehetőségekkel jelent meg Tamás
József. Változatlanul velünk van az alapító tag Somogyi Nándor.

d. A város kerékpáros közlekedését elemző munka részeként volt közös
tanácskozásunk a várost vezetők képviselőivel. A téma fontos. Gyorsabb,
eredményesebb  haladással  még  jobb  eredményekkel  segíthetik  a
célkijelölést és a konkrét tevékenységek megoldását. 

e.  A személyzeti munka részeként elkészült a tagok adatait a munka
szervezését  segíteni  tudó  igen  alapos  nyilvántartás.  Folyamatos
gondozására  számíthatunk.  Fontos,  hogy  a  belépési  nyilatkozatok
egységesek legyenek.

f.  Az  épített  környezettel kapcsolatos  elemző  munkánk  sokoldalú,
folyamatos,  a  kezdeti  eredmények  biztatóak.  Jelenlétünk  rendszeres  a
város  által  szervezett  e  témakörhöz  kapcsolódó  rendezvényeken  (  pl.
városgazdálkodási  fórumok),  ahol  a  számunkra  fontos  anyagokat
rögzítettük, hozzászólás során véleményünket, javaslatainkat szóban el is
mondtuk, a Településfejlesztési kézikönyvvel kapcsolatban 2 oldalas írásos
véleményünk a figyelembe vettek közé került.

g.  A  városi  diákönkormányzat vezetőivel  felvettük  a  kapcsolatot.  A
szóbeli  tárgyalás eredményeként  a rendszeresnek tervezett  munka első
eseményeként a következő  tanév indulásakor vendégei lehetünk a DÖK
ülésének, s elemezhetjük a közösen megvalósítható lehetőségeinket.



h.  A  művészeti  csoportunk segítségével  elkészült  –  és  használjuk  –
logónkat. A város gazdag művészeti életében keressük lehetőségeinket.

i.  A fogyatékkal élőket segítő, valamint  az oktatási intézményeket
képviselők csoportja  megalakult.  A  következő  tanév ígér  munkájukhoz
lehetőségeket.

3.  Egyesületünk  rendkívül  fontosnak  gondolja  érdemi  kapcsolat
kialakítását  a  város önkormányzatával.  A  tárgyalt  időszakban  az
előkészítést jelentő levelezési forma végéhez értünk. Szóbeli kísérleteink
eredményesnek  ígérkeznek.  A  kapcsolatteremtő  beszélgetést  a  város
polgármestere és az egyesület elnöke között újabb tárgyalás követte, s ezt
lezárhatja  egy  szeptember  11-i  tanácskozás,  amelyen  a  terv  szerint  a
polgármesteri hivatal által kijelöltek lesznek jelen, az egyesületünket pedig
az elnökség képviseli.

Érdekesnek  és  hasznosnak  ígérkező  projekt  indult  útjára,  amelynek
lényege a Szent Imre tér és a III. Béla Gimnázium külső megjelenésének
összehangolása. A város polgármestere, a gimnázium, a kertészeti ágazat
és  egyesületünk  vezetői  egyeztették  az  elképzeléseiket,  s  az  idei
előkészítő munkák után tavasszal láthatóvá válhat a megvalósult program
eredménye.

4.  A  következő  időszak  (júliustól  –  októberig)  terveit  részletesen  nem
ismertetjük.  Szeretnénk,  ha  a  városrészekben  megindulna  saját  közös
életük,  s  sor  kerülne  a  városi  séták  nyitó  rendezvényére  (Szentistván
bemutatkozására).  Itt  is  kérjük  Önt,  vegyen  részt  a  városrészi  alakuló
foglalkozáson, hogy partnerek lehessünk jövendőnk alakításában.

Az  elnökség  és  a  vezetőség  nevében  is  köszönöm,  hogy  elolvasta
levelünket.  Véleményét  a  történtekről,  a  jövendőnkről  érdeklődéssel
várjuk.

B a j a, 2018. június 25.

                                               Pihentető, jó nyarat kívánunk!

                                                                                              Cseh Béla


